



The Faculty of Business Administration at Bethlehem University is pleased to announce the call for applications to the fourth cohort of MICAD - Master in International Cooperation and Development - for Academic Years 2008-2010.

Application forms are available for download at the University website at [www.bethlehem.edu](http://www.bethlehem.edu). Interested people have to submit the application form along with the required supporting documents to the Faculty of Business Administration from **June 1 to July 18, 2008** during office hours: 9:00 – 16:00. Late applications will not be considered.

Specific inquiries may be addressed to the Faculty of Business Administration: 02-2741241 ext. 2427 / [rmusleh@bethlehem.edu](mailto:rmusleh@bethlehem.edu) / [amerli@bethlehem.edu](mailto:amerli@bethlehem.edu).

تعلم كلية إدارة الأعمال في جامعة بيت لحم عن فتح باب تقديم الطلبات لبرنامج الماجستير في التعاون الدولي والتنمية للعام الدراسي 2008 – 2010. يمكن تنزيل الطلب بالرجوع إلى الصفحة الإلكترونية للجامعة [www.bethlehem.edu](http://www.bethlehem.edu). على المعنيين تعبئة الطلب وتقديمه مع كافة المستندات المطلوبة إلى مكاتب كلية إدارة الأعمال ابتداءً من 2008/6/1 وحتى 2008/7/18 وذلك أثناء ساعات العمل من الساعة 9:00 صباحاً وحتى الساعة 16:00 بعد الظهر. لا يقبل أي طلب بعد هذا الموعد.

للاستفسار، يمكنكم مراجعة كلية إدارة الأعمال على هاتف 2741241 فرعي 2427. أو بالبريد الإلكتروني [amerli@bethlehem.edu](mailto:amerli@bethlehem.edu) / [rmusleh@bethlehem.edu](mailto:rmusleh@bethlehem.edu)

Tuesday 3<sup>rd</sup> of June  
Wednesday 4<sup>th</sup> of June  
Friday 13<sup>th</sup> of June  
Sunday 22<sup>nd</sup> of June